
 

ACTA 

Expedient núm.: Òrgan col·legiat: 

CICE/2017/8 La comissió informativa de l'àrea de cultura i educació 

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Tipus de convocatòria Ordinària

Data 01 / agost / 2017 

Durada Des de les 13:45 fins a les 14:05 hores 

Lloc Saló de comissions 

Presidida per María Begoña López Branchat 

Secretària Miriam Quintero Arnau 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

Grup Municipal Nom i Cognoms Assisteix

Presidenta-PSP
V

María Begoña López Branchat SI

TSV Enric Pla Vall NO

TSV Jan Valls Fernández (en substitució d’Enric Pla Vall) SÍ

TSV Maria del Carmen Ruiz Rueda SI

TSV David Adell Miralles SI

PSPV Marc Albella Esteller SI

COMPROMÍS Doménec Fontanet Llàtser SI

PP Carla Miralles Castellá SI

PP Luis Gandía Querol SI

PP Amparo Martínez Albiol SÍ

PP Ana Belén Matamoros Centelles SÍ

AC Josep Lluis Batalla Callau SÍ

 



 

PVI María Dolores Miralles Mir SI

Excuses d'assistència presentades:
1. Enric Pla Vall:
«per motius d'agenda»

Una vegada verificada per la secretària la constitució vàlida de l’òrgan, el President 
obre la sessió, procedint a la deliberació sobre els assumptes inclosos en l’ordre del 
dia.

A) PART RESOLUTIVA

1. Aprovació de l'acta de la sessió anterior

Favorable Tipus de votació: Unanimitat/Assentiment

Se sotmet a aprovació l'esborrany de l'acta de la sessió anterior de data 11 de juliol de 
2017 (Expt. CICE/2017/7), que prèviament s'ha posat a disposició de tots els membres de 
la Comissió, juntament amb la convocatòria i l'ordre el dia de la present sessió. 

La Presidència pregunta als regidors si volen fer alguna observació a l'esborrany de l'acta 
assenyalada.

No havent-se  fet  cap observació,  s'aprova  per  unanimitat  l'acta  de  la  sessió  de data 
11.07.2017 (Expt. CICE/2017/7).

2.- Despatx extraordinari. 

No hi ha assumptes.

B) ACTIVITAT DE CONTROL

3. Altres assumptes

3.1.  REGIDORIA DE CULTURA,  TRADICIONS,  FESTES I  JOVENTUT.-  El  regidor 
Marc Albella dóna compte dels següents assumptes:

FESTES

3.1.1.-  Pròxims actes festius del present mes d’agost 2017:

- 4, 5 i 6/08.- Summer Carnaval.
- 05/08.- Espectacle taurí a la Plaça de Bous.
- 11/08.- Campionat de motocross a la Plaça de Bous
- 14/08.- Espectacle taurí a la Plaça Bous.
- 18/08.- Concert de «Los Mojinos Escozíos» a la Plaça de Bous.

 



 

CULTURA

3.1.2.- Possible espoli de l’arxiu històric.- S’informa als assistents que, tal i com indica la 
notícia apareguda al Setmanari Vinaròs sobre un possible espoli de l’arxiu històric per 
l’aparició de documents i de quadres amb el segell municipal que es venen per internet,  
s’ha posat en mans dels Serveis Jurídics al servei de l’Ajuntament per tal que informen 
sobre  les  possibilitats  d’investigar  i  presentar  denúncia,  atesa  la  no  existència  d’un 
inventari precís, els diferents trasllats de l’arxiu històric municipal i la possible prescripció 
dels  fets.  No  obstant,  el  president  indica  que  la  corporació  ja  ha  decidir  presentar 
denúncia pel presumpte espoli a l’arxiu històric municipal.

3.2.-  REGIDORIA D'ESPORTS  I  EDUCACIÓ.-  La  Presidenta  Begoña  López  dóna 
compte dels següents assumptes:

EDUCACIÓ

3.2.1.- Procés d’escolarització.- Divendres passat, dia 28 de juliol, es va celebrar l’última 
sessió de la Comissió d’escolarització. Es dóna compte de la següent tabla informativa 
al respecte:

 



 

 

S’indica que es facilitarà aquesta informació als diferents grups municipals.

3.2.2.- Llistats definitius de les ajudes escolars. En contestació a una pregunta formulada 
pel Grup Municipal Popular, la presidenta indica que existeix retràs en la publicació de les 
llistes definitives de les ajudes escolars per un problema aliè al departament municipal 
d’educació, concretament es tracta d’uns formularis que ha de facilitar la Seguretat Social.

ESPORTS

3.2.3.- 10 K. La pròxima activitat esportiva serà el 10 K nocturn el dia 12 d’agost. 

 



 

3.2.4.- Possiblement es convocarà sessió del Consell Esports per al 4 o 5 de setembre.

 

C) PRECS I PREGUNTES 

4.- Precs i preguntes

 En aquest  punt  de l’ordre  del  dia intervé el  portaveu del  Grup Municipal  Acord 
Ciutadà,  J.  Lluís  Batalla,  per  preguntar  si  els  membres  del  Consell  Municipal 
d’Esports eren ja coneixedors dels problemes legals que presenta el projecte de la 
piscina quan es va convocar l'última sessió del dia 17 de juliol de 2017, a la qual 
cosa la presidenta indica que als membres del Consell se’ls dóna sempre compte 
de tots els assumptes relacionats amb l’esport i inclòs se’ls va demanar la seua 
opinió pel que fa a la ubicació de la piscina. Aprofita el portaveu J. Lluís Batalla per 
preguntar si pot tenir accés a l’acta de l'última sessió del Consell, a la qual cosa la  
presidenta manifesta que sí,  que demanarà que tots els membres puguen tenir 
accés a elles, no obstant diu que li agradaria que tots els membres assistiren a les 
totes les sessions.

 Continua el portaveu del Grup Municipal Acord Ciutadà preguntant per la situació 
del Pacte Local de Cultura, a la qual cosa el regidor de Cultura comenta que en 
l’actualitat s’està treballant en el procediment per finalment portar-lo a terme.

 En relació al projecte de Vinaròs Ciutat d’Artistes, el portaveu J. Lluís Batalla vol 
saber quanta gent s’ha inscrit.

 Pregunta el portaveu J. Lluís Batalla si ja s’ha reunit el Consell de Cultura per a 
tractar el premi del Grinyó Ballester i quan va ser l'última vegada que es va celebrar 
sessió. Marc Albella explica que, atés que el Sr. Batalla es va donar de baixa del 
Consell de Cultura, no ha estat convocat a les  dos sessions que es van celebrar 
seguidament, i pel que fa al tema del premi Grinyó Ballester indica que sí es va 
tractar en l'última sessió.

 A continuació la regidora del Grup Municipal Popular, Anabel Matamoros, pregunta 
quan  es  farà  la  Beachparty,  a  la  qual  cosa  el  regidor  de  turisme,  Doménec 
Fontanet, contesta que tindrà lloc el dia 14 d’agost a la Platja del Fortí.

 En relació a la bandera de Vinaròs, la regidora Anabel Matamoros, vol traslladar 
una pregunta que li han fet algunes persones de perquè a les banderoles que es 
pengen,  apareix  la  bandera  de  Vinaròs  tombada.  El  regidor  de  Cultura,  Marc 
Albella, explica que les banderes s’han de penjar tal i com marca la Conselleria de 
Presidència,  mitjançant  les  pautes  que  marca  el  Consell  Tècnic  d’Heràldica  i 
Vexil·logia, concretament de la part de l’asta.

 El regidor del Grup Municipal Popular, Luís Gandia, pregunta si és possible tenir 
accés  a  un  informe  que  va  presentar  l’alcalde  sobre  el  cost  econòmic  de  les 
diferents instal·lacions municipals esportives en una reunió sobre el  tema de la 
piscina, a la qual cosa la presidenta, Begoña López, assenyala que aquest informe 

 



 

va ser preparat pel departament municipal d’esports juntament amb el d’Intervenció 
i que el mateix els serà lliurat.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT
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